

其他服務地點 Other Service Point

復康店 Rehab Shop

律敦治醫院
醫院大樓地庫三樓
LG3/F, Hospital Main Building,
Ruttonjee Hospital



病人資訊站 Patient Information Station

律敦治醫院
醫院大樓地下專科門診部
Specialist Outpatient Department,
G/F, Hospital Main Building,
Ruttonjee Hospital



開放時間 Opening Hours

星期一至星期五 Monday - Friday

上午9時至下午1時 9:00am to 1:00pm

下午2時至下午5時 2:00pm to 5:00pm

星期六、星期日及公眾假期休息

Closed on Saturday, Sunday and Public Holiday



健康資源中心網站
Health Resource Centre Website



HRC WhatsApp 廣播
HRC WhatsApp Broadcast

聯絡我們 Contact Us

健康資源中心 Health Resource Centre

地圖 Map



香港灣仔皇后大道東266號
律敦治醫院 醫院大樓地庫一樓

Health Resource Centre,
LG1, Hospital Main Building,
Ruttonjee Hospital,
266 Queen's Road East,
Wan Chai, Hong Kong

☎ 2291 2511 | 🖨 2291 1047

✉ rtskh_hrc@ha.org.hk

健康資源中心 Health Resource Centre

Patient
Carer
Empower
-ment
V Volunteer
Support
Community Patient
Group
Net
working

簡介

Introduction

律敦治及鄧肇堅院健康資源中心於1995年成立，我們透過與醫療團隊、社區夥伴及義工的合作，提供多元化之服務和活動，以支援病者及照顧者正面地面對疾病及治療，並提昇社區對健康管理之意識和關注。

Ruttonjee and Tang Shiu Kin Hospitals Health Resource Centre (HRC) was set up in 1995. We are committed to provide diversified services and programs through close collaboration with clinical teams, community partners and volunteers. It aims to support patients and carers to cope with their disease and treatment in their rehabilitation journey, as well as to enhance their awareness and concern of health management in the community.

核心服務

Core Services

- 1 病人與照顧者賦能及支援**
Patient / Carer Empowerment and Support
與跨專業團隊合作，為病人及照顧者提供一系列賦能、教育、心理社交及其他支援活動

Provide empowerment programs & patient education initiatives, psychosocial support and other support activities to patients and/or carers with interdisciplinary collaboration.

- 2 支援病人小組**
Support to Patient Groups
促進及培育自助及互助組織的發展，以支援病友及其照顧者，建立互助互勉的支援網絡。

Facilitate development and nurturing of self-help groups and mutual support networks for patients and their carers

- 3 義工服務及發展**
Volunteer Service and Development
發展、協調及管理義工服務以支援病友及醫院

Develop, coordinate and manage volunteer services to support patient and hospital.

- 4 社區協作及建立夥伴關係**
Community Engagement and Partnership
建立平台以促進和加強社區夥伴及服務使用者對醫管局醫療服務的參與。

Build up platforms for the involvement of community partners and service users to contribute in HA healthcare services